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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 12 juni 2013 van 19:30 tot 21:30 
uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  
Voorzitter: Mw. R. Teluij  
Plv. Voorzitter: dhr J. van den Beuken 

Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans, Maan Arkenbosch en René Strij-
bosch (Ronduit Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 
Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Mart Janssen(PvdA)  
Hans Wierts (AL) 

Afwezig: 
 
 
 
 
Evert Kneepkens 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
Roel Sniekers (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Mr. A. Thomassen 
De heer P.Verlinden 

Ambtelijke ondersteuning  
Mw. J. van Aaken  
De heer P. Pasmans 
De heer G. Janssen 
Deelname door derden  
 
 

 

Aantal insprekers: -- Aantal publieke tribune: 3 personen 
 

 
Nr Onderwerp 
1 Opening 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij maakt melding van de 

afwezigheid en eventuele vervanging conform bovenstaand overzicht.  
 
Nr Onderwerp 
2 Vaststellen agenda 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De agenda wordt conform concept vastgesteld 
 
Nr Onderwerp 
3 Verslag vorige vergadering 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer van Kessel vraagt nav het verslag naar de stand van zaken van de slogans over duurzaam-

heid op de gemeentelijke auto’s. Portefeuillehouder Verlinden antwoordt dat dit sympathieke idee in 
serieuze overweging is genomen, maar nog niet heeft geleid tot besluitvorming/uitvoering. 

 
Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Aan de actiepuntenlijst worden geen zaken toegevoegd 

Afgehandeld zijn: 
De vraag over het aantal kolken 
De vragen over de post beloning bij het BsGW 
De vraag over de Poolse boeken 

 
Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht niet commissieleden 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 
 
Nr Onderwerp 
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6a Raadsvoorstel 1e raadsrapportage 2013  
 Conclusie / besluit / advies:  
 Alle commissieleden hebben op verzoek van de voorzitter een afdrukversie gekregen van de raads-

rapportage. Op deze afdrukversie staat op sommige plaatsen een vraagteken. Dit heeft niets te bete-
kenen en is terug te voeren tot een foutje in de software. 
Gemeld wordt dat de post onvoorzien onder druk staat, de reden hiervoor is dat het college extra uit-
gaven heeft, bijvoorbeeld een post voor beveiliging en onderzoeken Grote Kampweg, familie Ruiter-
Barel. 
Een overzicht hiervan is te vinden in Navigus.  
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013. Tot 16 juni 2013 
kunnen nog vragen ingediend worden. De antwoorden worden dan met de vrijdagbrief verzonden.  

  
 
Nr Onderwerp 
6b Raadsvoorstel Kadernota 2014 – 2017 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er worden de volgende vragen gesteld/ suggesties gedaan: 

Kunnen er geen meerjaarse vergunningen worden afgegeven bij jaarlijks terugkerende evenementen. 
Het proces rondom de inzet van verkeersregelaars kan vel eenvoudiger door in de vergunningsvoor-
waarde op te nemen dat er gecertificeerde verkeersregelaars moeten zijn. 
De zelfsturing moet niet als een bezuinigingsinstrument behandeld worden.  
Is het de bedoeling om gemeenschapshuizen te sluiten? Antwoord portefeuillehouder, nee hiervan is 
geen sprake. 
Is in beeld te brengen wat het verschil in kosten is tussen Ellenhof nieuwbouw en het aanbrengen 
van voorzieningen aan het huidige Ellenhof. Dit is al berekend bij het raadsvoorstel waarbij besloten 
is tot beschikbaarstelling krediet Ellenhof in november 2011. (inmiddels verzonden aan commissiele-
den).  
De heer Verlinden antwoordt dat hieraan ook niet meer gesleuteld wordt door het college. De ge-
meenschap in Ell geeft te kennen de exploitatie langjarig rond te krijgen, en men gaat op de ingesla-
gen weg verder. Ook andere locaties zijn niet (meer) in beeld. 
De verbonden partijen moeten ook bezuinigen. In de praktijk zien we hier echter weinig van terug. 
Waarom neemt het college hierin niet meer actie. 
Antwoord portefeuillehouder: Het blijft moeilijk om de gelden binnen te brengen. Daarnaast is het zo 
dat de verbonden partijen meer taken hebben gekregen dan eerst door uitbreiding van de wettelijke 
taken, maar met hetzelfde geld. Ook dit is een bezuiniging. 
Verder wordt nog gevraagd naar de extra verhoging van de OZB, en in relatie tot de prijsdaling van 
de huizen. De mechaniek die hierbij gehanteerd wordt zal nog eens schriftelijk worden uitgelegd. 
Het college acht de verhoging redelijk. 
Waarom alleen de OZB verhogen en niet de toeristenbelasting.  
Antwoord: Dit heeft te maken met afspraken die gemaakt zijn in en met de raad om de toeristenbe-
lasting niet jaarlijks te verhogen. 
Verder vindt het college toerisme een speerpunt waar men niet op wil bezuinigen.  
Er is een vraag over de gehanteerde rentepercentages. Geantwoord wordt dat 4% geldt voor nieuwe 
leningen, en dat 4,3% de gemiddelde rente is van de bestaande leningen. 
De reserves voor de GOML projecten blijven voorlopig gehandhaafd. Als straks blijkt dat deze niet 
nodig zijn, kan bezien worden wat er dan mee gedaan wordt, het is thans nog te prematuur om deze 
reserve al naar de algemene reserve te laten vloeien. 
Opgemerkt wordt dat de rioolheffing jaarlijks wordt vastgesteld, en niet zoals in de kadernota staat 
meerjaarlijks. De portefeuillehouder beaamt dit, en merkt op dat de rioolheffing waarschijnlijk niet 
hoeft te stijgen door dingen wat slimmer te regelen en door gunstige aanbestedingen. 
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013. Tot 16 juni 2013 
kunnen nog vragen ingediend worden. De antwoorden worden dan met de vrijdagbrief verzonden. 

 
Nr Onderwerp 
6c Raadsvoorstel Bestuursovereenkomst COA 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De commissie wenst harde afspraken over het plegen van onderhoud door het COA. Geantwoord 

wordt dat het COA een 10-jarige overeenkomst wil, zodat gedane investeringen over die periode ver-
spreid kunnen worden. Het college zal uitzoeken waarom ze als partij niet de mogelijkheid heeft om 
de overeenkomst op te zeggen, het COA heeft die mogelijkheid immers wel.  
De bijvoeging in artikel 14 van de overeenkomst van “zoveel mogelijk” is nodig omdat anders niet 
aanbesteed kan worden bij grote aanbestedingen. De lokale middenstand heeft gelegenheid gehad 
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zich te informeren, en het college gaat uit van een actieve opstelling van deze groep. Er is geen ver-
band tussen beschikbaarheid van woningen in Leudal en het plaatsen van mensen die een verblijfs-
vergunning krijgen. De gemeente moet aan een contingent voldoen, maar heeft geen zeggenschap 
wie in een woning geplaatst wordt. Dit wordt centraal geregeld.  
In de bijlage: “Rijksbijdrage AZC Baexem” staat vermeld dat uit de Rijksbijdrage onder meer de kos-
ten voor de aanschaf van Poolse boeken door het Bibliocenter is bekostigd. Waarom is dit uit dit 
budget gehaald. De portefeuillehouder zal dit nader uitzoeken en aan de commissie terugmelden. Op 
dit moment valt de school van het AZC onder Onderwijsstichting Swalm & Roer. Er zijn gesprekken 
met het bestuur van Spolt om de school onder dit bestuur te plaatsen. Er zijn geen alleenstaande 
minderjarige Asielzoekers meer in het AZC te Baexem, enkel gezinnen.  
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013 

 
Nr Onderwerp 
6d Raadsvoorstel Evaluatie Pogorzela 
 Conclusie / besluit / advies:   
 Gevraagd wordt waarom deze post wordt ontzien voor wat betreft de bezuinigingen. Geantwoord 

wordt dat het slechts om geringe bedragen gaat, en de stedenband een meerwaarde biedt voor de 
gemeenschap. Het is ontstaan vanuit de Hunselse gemeenschap en er is nog steeds veel enthousi-
asme.  
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013 

 
Nr Onderwerp 
6e Raadsvoorstel Jaarstukken Veiligheidsregio 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Gevraagd wordt dat eerst het overschot op de jaarrekening over 2012 terug moeten komen bij de 

gemeente, en vervolgens pas instemming verlenen aan de begroting. De portefeuillehouder ant-
woordt dat het college in haar zienswijze heeft vermeldt in te stemmen met de jaarrekening op voor-
waarde dat er geen reservevorming plaatsvindt, en het positieve saldo teruggeven wordt. 
Er is op 13 juni 2013 een overleg met de veiligheidsregio waarin onder meer de begroting aan de 
orde komt. De heer Thomassen neemt aan deze vergadering deel als portefeuillehouder financiën, 
en zegt desgevraagd geen probleem te zien in het feit dat hij werknemer is van de Veiligheidsdienst. 
Het gaat immers niet om zijn persoonlijke belang.  
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013  

 
6f Raadsvoorstel Jaarstukken Westrom 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Door het later ingaang van de participatiewetgeving zal er in het najaar nog een aangepaste begro-

ting komen. De Westrom is uiterst actief bij het plaatsen van mensen buiten de eigen fabriek. Er is 
een aantal kleinschalige projecten en ook bij het Action distributiecentrum en Intratuin kunnen veel 
mensen aan de slag. 
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013  

 
6g Raadsvoorstel Regionale samenwerking en verbeteren interne dienstverlening  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De investeringen die gedaan worden voor de interne dienstverlening komen niet rechtstreeks ten 

goede aan de burgers. De investeringen betalen zich wel uit in een grotere mate van efficiency, en 
hierdoor kan met minder mensen hetzelfde werk gedaan worden. Door de samenwerking kan goed-
koper worden ingekocht. 
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013. 

 
6h Raadsvoorstel externe dienstverlening 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De investeringen voor de externe dienstverlening komen ten goede aan de dienstverlening. Hierdoor 

is het voor burgers gemakkelijker en sneller om zaken met de gemeente te regelen. 
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013. 

 
Nr Onderwerp 
6i Raadsvoorstel Vitaal Leudal investeren in medewerkers 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De investering voor dit onderdeel is nodig om scans uit te voeren en te bekijken waar het nu en in de 

toekomst ontbreekt aan kennis en ervaring voor alle taken die op de gemeente afkomen op een kwa-
litatief niveau uit te voeren. De commissie geeft aan dat het een reguliere managementtaak is om te 
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weten welke kwaliteiten er in huis zijn, en te weten waar kwaliteitsverhogende maatregelen, bijvoor-
beeld opleiding nodig zijn. Er worden immers functioneringsgesprekken gevoerd. Momenteel gebeurt 
dit nog niet eenduidig, maar hier wordt wel naar toe gewerkt. Een GAPscan kan hierbij helpen. Ook 
om mensen waarvoor geen plaats meer is binnen de gemeente Leudal van werk naar werk te bege-
leiden is geld nodig. 
Het geld wordt uit de boekwinst Essen gehaald omdat dit goedkoper is dan het lenen van de beno-
digde gelden. Uit de post opleidingen worden de reguliere opleidingen en ontwikkelkosten betaald. 
Het raadsvoorstel is rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 25 juni 2013. 

 
Nr Onderwerp 
7 Vitaal Leudal stand van zaken 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer Thomassen meldt dat het college en het managementteam regelmatig overleg hebben over 

de organisatieontwikkelingen. Er worden 5 O&F plannen gemaakt en vele procesbeschrijvingen. 
 
Nr Onderwerp 
8 Mededelingen en rondvraag 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er zijn geen mededelingen 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag 
 
Nr Onderwerp 
9 Sluiting  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, wenst een ieder een plezierige vakantie en sluit 

de vergadering om 21:25 uur. De volgende vergadering is op woensdag 21 augustus 2013  
 
 


